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Leopold Pristavec
mandatar izvršnega sveta

Poslanci vseh treh zborov občinske skupšči-
ne so se 2. decembra zbrali na 5. skupni seji
z eno samo točko dnevnega reda - določitvijo
kandidata za predsednika izvršnega sveta. Če-
prav je za viški parlament značilna redna
sklepčnost, pa velja za to sejo posebej podčr-
tati, da so se je poslanci vseh treh zborov
udeležili v zelo velikem številu, saj je bilo od
skupno 88 poslancev prisotnih kar 76. Poslanci
so torej svojo dolžnost opravili zelo odgovor-
no in vestno. To velja tudi za sam potek seje,
ki je minila brez »težkih« in neprijetnih vpra-
šanj za oba kandidata.

Potem, ko je bilo soglasno izvoljeno delov-
no predsedstvo, je delovna predsednica Vlasta
Grjol seznanila poslance, da sta bili tik prcd
sejo predsedniku skupščine Bogdanu Bradaču
posredovani dve kandidaturi. Prvo je predlo-
žila Narodna demokratska stranka in koordi-
nacija Demosovih strank v občini in sicer za
Leopolda Pristavca, drugo pa skupina 22 po-
slancev za Darjo Glavaš. Delovno predsed-
stvo je ugotovilo pravilnost vloženih kandida-
tur in po žrebanju vrstnega reda se je prvi
predstavil Leopold Pristavec, roj. leta 1932 na
Jezeru v KS Podpeč-Preserje. Skoraj ves čas je
bil kot lesni inženir zaposlen v lesni industriji
in od tega največ v Hoji, kjer se je tudi upoko-
jil. V svoji predstavitvi odnosno v programu,
je predvsem podčrtal pomembnost obdobja,
v katerem živimo in ki bo od bodočega izvrš-
nega sveta zahtevalo veliko prizadevanj na
pripravi bodoče lokalne samouprave, ki naj bi
temeljila na obstoječih katastrskih mejah,
upoštevati pa bo veljalo tudi značilnosti gor-
ske občine. Poleg odgovornih nalog v zvezi
s privatizacijo in pospešeno denacionalizacijo
ter odpravo odnosno legalizacijo črnih gradenj
in gospodarjenja s prostorom, naj bi izvršni
svet namenil precej pozornosti tudi ustvarja-
nju pogojev za razvoj drobnega gospodarstva,

cest in športnih objektov ter demografsko
ogroženim področjem. Pripravljen je sestaviti
nekoliko manj številčni izvršni svet (le devet
članov), pri prevzemu dolžnosti bo zahteval
krajše poročilo upravnih organov ter se zavzel
za doslednejšo tromesečno kontrolo proračun-
ske porabe, uvedel pa bi tudi dan za sprejem
občanov.

Kot že rečeno se je druga predstavila dipl.
pravnica Daija Glavaš, roj. 1959, ki že sedaj
— točno leto dni — opravlja dolžnost članice
izvršnega sveta za področje krajevnih skupno-
sti in zatorej to področje kot tudi občino samo
zelo dobro pozna, saj nekaj let vodi premo-
ženjsko-pravno službo. Zavzemala se bo za
policentrični razvoj, za boljši standard krajev-
nih skupnosti - pitno vodo, asfaltne ceste,
moderno evropsko zakonodajo na področju
prostora ter za hitrejši razvoj demografsko
ogroženih območij. Prizadevala bi si tudi za
uvedbo davčnih spodbud, za uspešnejšo dena-
cionalizacijo - čeprav že sedaj poteka razme-
roma dobro. Kmalu pa bi predstavila tudi
program o novih občinah in regiji ter pri tem
sodelovala s sosednjimi občinami.

Oba kandidata sta nato odgovarjala na
vprašanja poslancev, tako o problematiki os-
novne šole Livada v gradnji, o odpravi in
zajezitvi črnih gradenj, o vlaganjih v razisko-
valno delo, o komunali, o pogojih za razvoj
gospodarstva (infrastruktura)...

Sledilo je tajno glasovanje in od skupno
navzočih 76 poslancev jih je svoj glas za Le-
opolda Pristavca oddalo 41, za Darjo Glavaš
pa 35. Tako je skupščina določila kandidata za
predsednika občinskega izvršnega sveta, kate-
rega bodo skupaj s predlagano sestavo izvrš-
nega sveta volili poslanci še na decembrski
seji.


